
REDOVNA GODISNJA SKU PsTI NA U DRUZENJA VLASNIKA
LOKALA TPC KALCA NIS

ZAPISNIK
SA REDOVNE GODISNJE SKUPSTINE UDRUZENJA VLASNIKA LOKALA TPC

..KAL.A" N15 ODRZANE DANA 03. 09. 2015. GODINE

Redovna godiSnja skupstina UdruZenja vlasnika lokala TPC KALaA
je otpoiela sa radom u zakazano vreme, tj 03.09.2015 u 12,00 iasova u Sali
SkupSt ine Grada.

skup5t inu je  o tvor io  Predsednik  Uo g.Dragoslav Pavlov i i ,  ko j i je
posle kratkog uvoda uz pozivanje na dlan 9, stav 6. statuta predlo:io za
predsedavajuieg ove Skupitine gdu Saru Cincarevii, dlana UO Udruienja i
upitao da li ima i drugih predloga. Posto nije bilo drugih predloga stavio je
predlog na glasanje. dlanovi Skupitine su aklamacijom jednoglasno izabrali g-
du Saru cincarevii za predsedavajuieg SkupStine.

G-din Pavlovia je pozvao g-du Cincarevie da preuzme vodenje ove
Skupitine iona je zatim zauzela svoje mesto.

Predsedavajuia Sara Cincarevii je pozvala na izbor i glasanje za
zapisn iaa ra .

Predlo:en je Menadzer Udruienja Saia Stankovii, kojije
jed noglasno izabran za zapisn idara.

Predsedavajuia je pozvala da se predloie idva overivada zapisnika.
Predloieni su za overivade gdja Nevica Petrovii i gdin SaSa

Dordevie-
Nakon glasanja predsedavajuia je Konstatovala da su za overivaie

zapisn ika jednoglasno izabrani :

l-.Petrovia Nevica
2.Dordevii saia



Predsedavajuia je nakon toga otvorila Redovnu godiSnju Skup5tinu
Udru:enja Vlasnika lokala TPC Kalia i naglasila da pre nego sto se prede na
dnevni red, neophodno je da se daju neke napomene.

Na osnovu dlana 5. Stav 1. Statuta punopravnim ilanom udruienja
smatra se onaj vlasnik lokala u TPC Kalda kojije potpisao pristupnicu i prihvatio
ciljeve iStatut Udruienja.Takvih je 122 vlasnika, koji raspolaiu sa 1.90 lokala u
povrSini od 7.489,61 m'z.

U stavu 2. lstog dlana predvialeno je da se isvi vlasnici lokala koji
uredno izvriavaju svoje obaveze smatraju alanovima Udruienja, koji imaju sva
prava da udestvuju u upravljanju i koriSdenju TPC Kalie, osim da biraju i budu
birani u organe Udru:enja. Takvih je 88 vlasnika, koji raspolaiu sa 90 lokala u
povrsini od 3.094,01 m'?.

Sto znadi da Udruienje ima 210 ilanova, koji raspolaiu sa 280 glasa-
l oka la  u  oov rs tn t  oo  IU .56J .b2  m ' .

Prema podacima sa kojima se raspolaie TPC Kalia ima 454 lokala sa
povriinom od 18.125,74 m'z pod lokalima. To znadi da Skupitina vlasnika lokala
ima 6L,67% glasova i moZe punovaino da radi ako ima prisutnih 50% plus
jedan glas.

Prema podacima o prisutnim tlanovima Skupstine, ovoj Skupltini
prisustvuju alanovi sa 51,43% glasova.

Na osnovu toga konstatovano je da skupitina mo:e da radi i da
donosi  punovaZne odlu ke.

Glasanje ie se vrsiti podizanjem ruke kad se glasa ,,2A", odnosno
kad se glasa,,protiv", odnosno kada je ilan uzdrian od miSljenja .

Predsedavajuia'je nakon toga pristupila proceduri usvajanja
onevnog reoa.

Naglasila je da su Dnevni red dobili svi sa pozivom. Pored toga
dnevni red je bio objavljen na oglasnojtabli i na sajtu TPc Kalia, pa se samim
tim smatra da su svi upoznati.

Predla:eno je izjainjavanje o dnevnom redu, uz pitanje da li ima
nekih dopuna prediozenog.

Kako se niko nije javio za eventualnu dopunu , stavljen je na
glasanje DNEVNI RED, koji glasi kako sledi:



DNEVNI  RED

1. Usvajanje Zapisnika sa Skupltine odr:ane

14.11.2014.9odine (dostavljen lzvod iz Zapisnika u prilogu)

2, Razmatranje iusvajanje lzvestaja o radu UO izmedju dve

Skupstine (dostavljen lzvod iz lzvestaja u prilogu)

3.  Razmatran je iusvajan jeFinansi jskoglzve i ta ja
(dostavljeni lzvestaji u prilogu)

4. Donoienje odluke o prioritetima ulaganja u narednom

per iodu (Dostav l jen i  pred loz i  od luka u pr i logu) :

4.1. Donoienje odluke o popravci iaktiviranju eskalatora -

pokretnih stepenicai

4.2. DonoSenje odluke o popravci krova

4.3. Donoienje odluke u pokretanju postupka za aktiviranje

zajedniike klimatizacije;

' 4.4. Dono5enje odluke o pokretanju postupka za

pronalaienje re5enja zajednidkog grejanja;

4.5. Donoienje odluke o nadinu uredjenja enterijera

zajedniikog prostora;

5, Glasanje o poverenju Upravnom Odboru;

Razno,

nije javio.

iz jasni l i  za,

6.

Na pitanje da li ima primedbe rja dnevni red, ili dopuna istog niko se

Na pi tanje ko jeZApredloieni  dnenvi  red,  jednoglasno su se svi
podiza njem ruku.
Na pit6nja ima li nekog protiv ili uzdrianih, niko nije podigao ruku.

Predsedavajuia KONSTATUJE da je predloieni DNEVNI RED
jednoglasno usvojen.



1. TACKA:Usvaianie Zapisnika sa Skupitine odriane
14.11.2014.aodine

Predsedavajuia je u izlaganju prve tadke naglasila da je Zapisnik sa
proSle sednice svima dostavljen uz poziv.Takode, Zapisnikje bio objavljen na
saj tu vet  godinu dana isada ponovo.Do danas niko ni je stavio pr imedbu na
zapisnik, pa se smatra da nema primedbi.

Stavljen je na glasanje Zapisnik sa druge vanredne sednice
Skupl t ine odr;ane 14.  11.2014. godine.

Na pitanje ko je ZA usvajanje, svi suseizjasnili ZA, podizanjem
ruku. Na pitanja ima li nekog protiv il i uzdr:anih, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je Zapisnik sa druge vanredne
sednice Skup5tine odrzane 14.1.1. 2014. Godine, usvojen jednoglasno.

skupitine
2.TAcKA: Razmatranie i usvaianie lzve5taia o radu UO izmediu dve

Predsedavajuia je ponovila da je lzveStaj o radu Upravnog odbora
izmedu dve sednice postavljen na sajtu. Svi su uz poziv dobili lzvod tog
izveitaja zbog njegove obimnosti. Do danas niko nije komentarisao niti stavio
Dr imedbu.

Predsedavaju6a je pozvala predsednika Upravnog odbora da u
kratkim crtama podnese iz\ieitaj. Gdin Pavloviije u kraCem izlaganju
obrazlo:io glavne ciljeve idostignuea u prethodnom periodu , uz akcenat na
uspostavljenom redu, distoei, ipojedinainoj iopstoj bezbednosti u Kaldi, kao i
reiavanju problema ulaznih vrata, zajedniike struje i sliano.

Predsednik Upravnog odbora se u svom izlaganju osvrnuo i na
telkoie i probleme koje je ovaj Upravni odbor imao i koje ima i danas -
ostvarivanju ciljeva postavljenih Statutom iodlukom skupdtine, ali da je

Upravni odbor reien da isiraje sve dotle dok Sud ne donese konaino relenje o
uredenju nadina upravljanja, koriienja iodrZavanja TPC Kalte.

PredsedavajuCa je otvorila diskusiju, uz ponudu svim prisutnim da
se ukljuie eventualnim pitanjima. Posle kraie rasprave, Predlaieno da se
usvoji lzveitaj o radu organa izmedju dve sednice skupitine kako je podnet.



Na pitanje ko je ZA usvajanje, jednoglasno su se svi izjasnili ZA,
podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog protiv ili uzdr:anlh, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je lzvestaj lzvr5nog odbora usvojen
jednoglasno.

3.TAeKA: Razmatranie i usvaianie Finansiiskog lzvegtaia

Predsedavajuia je povodom ove tadke podsetila da su svi prisutni u
materljalu dobili sledede izveStaje

1. finansijski izveltaj za period od t.t. do 31,-t2.20!4.
godine, kakav je knjigovodstvena agencija predala u ApR-u;

2. Stanje na tekuiem raiunu od 01.07. do 3f .f2.2O1,4.
godine;  i

3. Stanje na tekuiem rafunu od 1.1. do 15.8.2015. godine
Ovi izveitaji su objavljeni ina sajtu TpC Kalda. tzveitaji o stanju na

teku6em raiunu se objavljuju od podetka radq naSeg tekuieg raduna, tako da su
sve promene iup la te i isp la te  t ransparentne za sve poset ioce sa j ta ,  pa iza one
koji nisu dlanovi Udru:enja.

Za sva eventualna pitanja, gdin lvlomir.lezdimirovii koji je i podnosilac
Fl za 201.4 se stavio'na raspolaganje.

Kako nije bilo pitanja, krenulo se na glasanje za finansijske izvestaje,
tako sto bi se izjasnili posebno za izve5taj pod brojem 1., a za izvestaje pod 2. i3.
IzjaSnjavanje bi bilo zajedno za oba.

Na pitanje ko je ZA usvajanje izvejtaja pod brojem 1, jednoglasno
su se svl izjasnila ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog protiv il i
uzdrianih, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je izveitaj usvojen jednoglasno.

Na pitanje ko je ZA usvajanje lzveitaja pod brojevima 2 i 3,
jednogfasno su se svi i4esnila ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog
protiv ili uzdrianih, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da su izveitaji pod 2. i3. usvojeni
jed noglasno.



4.TAcKA: Dono5enie odluke o prioritetima ulasania u nareonom
periodu

Na potetku izlaganja o ovoj tadki dnevnog reda, Predsedavajuia je

naglasila da je svima u materijalu dostavljen predlog odluka kojim se utvrduju neki
prioriteti, od koji se neki mogu odmah izvrgavati, a o nekima treba tek da poanu

ispitivanja nadina izvrienja i visine ulaganja.
U vezi sa tim objainjeno je da je ovo je nastavak obaveza ulaganja

utvrrlenih na prosloj skupstini iotvaranje nekih novih koja su od vrlo bitnog
uticaja za normalan rad TPC kalde.

Nakon toga je otvorena diskusiju, uz naznaku da ako ima nekih pitanja,

dlanovi Upravnog odbora su spremni da daju pojainjenja.
U diskusiji su istaknuta neslaganja sa koriS6enjem Toplane za

zajednidko grejanje, nego treba traiiti drugaiije izvore toplote, a po moguistvu to
povezati i sahladenjem.

DragiSa Blagojevi6 je insistirao na vraianju objekta u projektovano

stanje, naSta su neki diskutanti i predsednik U.O. naglasili da je to neizvodljivo, jer

ve6ina njih ima odobrene izmene od ondainjeg investitora iprojektanta, a neki
dak idozvole nadlezne uprave za takve izmene.

Data je  podrZka ov im predloz ima iposebno izrad i  i rea l izac i j i  PP
projekta, a zatim treba pristupiti pripremama za legalizaciju objekta.

Predsedavajuia je nakon diskusije PredloZila da se donesu odluke kako

slede, a da se za svaku glasa pojedinadno, nakon eventualno nove diskusije:

4.1. Dono5enje odluke o popravci iaktiviranju eskalatora -

pokretnih stepenica. Predloiena Odluka glasi:

.  ODUKA BR. 1

ovLAScuJE sE UPRAVNI oDBoR Udruienja vlasnika lokala

TPC kalia Ni5 da donese odgovarajueu odluku za popravku pokretnih

stepenica i iste pre zime stavi u upotrebu.

Za popravku stepenica, prema opisu poslova- radova za koje

je rasprsan tender izabrati najpovoljniieg ponudjata u smislu cene,

garancije i uslova plaianja.

Pre glasanja, vi5e ilanova je postavilo pitanja o rokovima i

ceni , kao i naeinu izbora ponudjada. Predsednik Uo je odgovorio da s-

za sada prlrnljene tri ponude , u rasponu od 12,500-16,000 EUR, kao i da



Na pitanje ko je ZA usvajanje Odluke broj 2 po predlogu,

jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku Na pitanja ima li nekog

protiv ili uzdr:anih, nije bilo nikoga'

Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno'

4.3. Donoienje odluke u pokretanju postupka za aktiviranje

zaiednidke klimatizacije. PredloZena Odluka glasi:

je realno da se u roku od 45-50 dana zavrSe svi radovi. Uslovi ie biti

jednaki za sve ponudjade, objavljeni su na sajtu u formi obrasca za

prijavljivanje, a posao ie dobiti onaj ko ponudi na.ibolje uslove po svim

parametrima, poiev5i od cene. Gdin Momir Jezdimirovi6 je pojasnio

nemogu6nost uvodjenja senzora kod eskalatora, jer je utvrdjeno da je

takvo reienje i tehnidki neizvodljivo i ekonomski neisplativo.

Predsedavaju6a je odluku stavila na glasanje'

Na pitanje ko je ZA usvajanje Odluke broj 1 po predlogu,

jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog

protiv il i uzdr:anih, nije bilo nikoga

Predsedavajuda Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno'

4.2. Donoienje odluke o popravci krova. Predloiena Odluka

glas i :

ODLUKA BR. 2

ovLASeuJE 5E uPRAVNI oDBoR Udruienja vlasnika lokala TPc kal'a

Ni5 da donese odgovaraju6u odluku za popravku krova na nadin kako je vei

uraden jedan deo PoPravke.
Ukoliko se pojavi probijanje vode ina oknima kupole, obezbediti

struinog izvoia koji bi izvrsio.defektaZu idao kompleksnu ponudu za taj deo

poslova, a zatim raspisati ponovo tender za taj deo posla'

Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.



ODLUKA BR. 3

ovLASeuJE sE UPRAVNI oDBoR udruZenja vlasnika lokala

TPC kalda Ni5 da donese odgovarajuiu odluku za defektaiu ipopravku

zajedniike klimatizacije.

Na osnovu defekta:e raspisatitender i izabrati najpovoljnijeg

izvodada u smislu cene, garancije iuslova pladanja

Za diskusiju po ovoj temijavilo se nekoliko diskutanata, a

Predsedavajuia i Predsednik UO su dali odgovore da ie se vrlo pailj ivo

ispitati trenutno stanje postrojenja za klimatizaciju, razmotriti sve

pristigle opcije ina osnovu toga predloZiti relenje.

Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje ko je ZA usvajanje OdLuke broj 3 po predlogu,
jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog
prot iv  i l i  uzdrzanih,  n i je  b i lo  n ikoga

Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

4.4. Donoienje odluke o pokretanju postupka za

pronalaienje re5enja zajedniikog grejanja. Predlo:ena Odluka glasi:

ODLUKA BR. 4

zADUZUJE SE UPRAVNI ODBoR udruienja vlasnika lokala TPc

KAIiA Ni5 dA PREDL!,ZIV]E POTREBNE MERE ZA RESENJE PROBLEIV]A

CENTRALNOG GREJANJA U ZIIV]SKIM IV]ESCIIV]A I DA O TOME OBAVESTI

sKUPsTINU, PRE KONAENE ODLUKE O NA.INU RESENJA ZA.IEDNIEKOG

GREJANJA

I oovodom ove teme se javilo viie diskutanata sa pitanjima,

uz zajednidku konstataciju da je neophodna detaljna struina analiza iz

koje 6e rezultirati odgovaraju6e relenje koje te omoguiiti najefikasnije

grejanje ui hajmanja ulaganja i tehnidku zahtevnost. zakljudeno je i da



opcija da JP Gradska Toplana ponovo vrii zagrevanje objekta ne dolazi

obzir zbog previsoke cene isvih drugih ote:avajuiih uslova, ida

dugorodnu soluciju treba traiiti na drugoj strani.

Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje ko je ZA usvajanje Odluke broj 4 po predlogu,
jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku Na pitanja ima li nekog
protiv ili uzdrianih, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

4.5. Donosenje odluke o nadinu uredjenja enterijera

zajedniikog prostora. PredloZena Odluka glasi:

ODLUKA BR. 5

ovLASeuJE sE UPRAVNI oDBoR udruienja vlasnika lokala TPC kalia
Ni5 da donese odgovaraju6u odluku za izradu projekta uredenja enterijera ida
projekat u skladu sa kuinim redom sprovede u delo.

Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje ko je zA usvajanje odluke broj 5 po predlogu,
jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog
prot iv  i l i  uzdr ian ih ,  n i je  b i lo  n ikoga.

Predsedavaju6a Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

ODLUKA BR. 6

Zaduiuje se Ulravni odbor da obezbedi projekat PP Zaitite, potreban

za dobijanje upotrebne dozvole TPC Kalda, da po istom pristupi obezbetlenju

potrebne opreme iradova, a zatim pokrenuti postupak legalizacije objekta'

I po ovoj temi se vise diskutanata javilo za raspravu, uz napomenu da

je prethodno gazdovanje Gradjevinara donelo velike probleme, a da je svakako

najveii izgradnja van projektnih re!enja ineizdejstvovana upotrebna dozvola'



Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje ko je ZA usvajanje Odluke broj 5 po predlogu,
jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li nekog
prot iv  i l i  uzdr ian ih ,  n i je  b i lo  n ikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

Na podetku diskusije o ovoj temi , Predsedavajuia je dala red
Predsedniku Upravnog odbora. Predsednik se obratio dlanovima sa razlogom za
postavljanje ove taike, izamolio za eventualna pitanja, predloge isugestije.

ooooru,
Otvarena je diskusija, kroz koju je data puna podrska Upravnom

Predsedavajuaa je pozvala Skupitinu da se izjasni :
1.)  da I i  6e se glasat i javno i l i ta jno
2.)  da l i  da se glasa za Upravni  odbor u cel in i  i l i  pojedinaeno.

Skupitina je odluiila da se o poverenju glasa javno ito za Upravni
Od bor  u  ce l in i .

Stavljen je na glasanje predlog sa sazivom celokupnog UO:
1. Dragoslav Pavlovie
2.  Aca Jankovi i
3.  Momir  Jezdimirovi i
4. Sara cincarevii
5. Dejan Dejanovie
6. Dra:en Jurjevii
/ .  ) toDooa n  uoroev tc

8. Draga n !kuletii
9 .  Ranko Mi lenovi i

Predsedavajuda je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje koje zA potvrdjivanje poverenja Upravnom odboru
celini, jednoglasno su se svi izjasnili ZA, podizanjem ruku.

Na pi tdnja ima l i  nekog prot iv  i l i  uzdr ianih,  n i je b i lo n ikoga
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Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

6.TAeKA: Razno

Pod tadkom Razno Predsedavajuia je predloiila, a svi prisutni
aklamativno prihvatili za temu naiin koriiiena i/ ili zloupotrebe zajedniikog
prostora u Kalii.

U diskusiji u kojoj je uiestvovalo viSe udesnika, konstatovano je: da je

zajednidki prostor u Kalti, pre svega holovi i hodnici lose iskorisden, da ima
previse reklama, panoa i drugih sredstava reklamiranja i oglaSavanja,
predstavljanja i isticanja sopstvene robe i/ i l i f irme, da se sve to do sada
dogadjalo stihijno i bez ikakvog reda ida le mnogo toga nasledje prethodnog
perioda, ali da je nuino da se 5to pre reii. Posebno su kao lose i Stetne ocenjene
pojave kod nekih ugostiteljskih objekata da se na hodniku il i na delu prema
obrenoviievoj ulici ostavlja iskoriS6ena ambata:a, gajbice, rashladni uredjaji i
slidno. Takodje, ve6ina reklamnih panoa je bez ikakve estetike i marketinikog
smisla Sto Kalii umanjuje izgled reprezentativnog objekta a sve vise je iini
pijacom . Konstatovano je da se ovde mogu uainiti znaaajni pomaci sa
min imumom ulaganja,  a l i je  pot rebna odludnost ,  pr inc ip i je lnost  i is t ra jnost  da b i
se doSlo do rezultata.

U vezi sa ovim, PredsedavajuCa je predloiila da se donese Odluka
kako s led i :

Odluka

Ovla5iuje se Upravni Odbor od strane Skupstine UdruZenja Vlasnika
lokala TPC Kalda da moie da regulise iodluiuje o svim pitanjima iskoriiiavanja
zajednidkog prostora u TPC Kalaa, ito kako unutar objekta tako i u njegovom
spol ja in jem delu.

Predsedavajuia je odluku stavila na glasanje.

Na pitanje ko je ZA usvajanje Odluke o davanju ovlaiienja
Upravnom odboru o regulisanju iodludivanju o zajednidkom prostoru po
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predlogu, jednoglasno su se svi lzjasnili ZA, podizanjem ruku. Na pitanja ima li
nekog protiv ili uzdr:anih, nije bilo nikoga.

Predsedavajuia Konstatuje da je Odluka usvojena jednoglasno.

Zat im je  Predsedavajuea upi ta la  da l i  pod tadkom razno ima jo i  nek ih
pitanja il i predloga.

Kako je dobijen negativan odgovor, zakljuieno je da se mo:e zavrSiti
,  za zasedanjem.

Predsedavajuea je zatim objavila da je u 14,30 fasova zavr5en rad ove
Skupitine, zahvaljuju6i se svim prisutnima na odzivu.

U NiSu,  Dana 03.09.2015.  godine

Overavadi zapisnika

1.

2 .

Nevica Petrovii

Prededavajuia
Sa ra Cinca revie

Predsedn

Za pisniaar
Sa5a Sta

5asa uoroevlc

1-2


